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Opmerkingen vorig verslag? 
Geen. 
 
— 
 
1. Stand van zaken lopende dossiers 
 
Basiliekstraat werd fietsstraat 
 
De foutieve belijning werd snel rechtgezet. Ter verduidelijking werden pijlen bovenaan de straat op de grond 
gezet. De parkeerplaatsen aan de linkerkant (kant van Argenta Bank) worden gesuprimeerd en krijgen een 
nieuwe invulling. Wat precies, wordt intern door de dienst mobiliteit uitgewerkt. 
 
Opwaartse richting breder dan neerwaartse ? Antwoord dienst mobiliteit: dat is gezichtsbedrog, bovenaan de 
straat zijn beide kanten even breed. 
 
De politie is geen fan van het nieuwe ‘regenboog-zebrapad’, omdat het fundamenteel raakt aan de basis van 
de verkeerscode. Overal is een zebrapad hetzelfde (namelijk witte strepen op donkere ondergrond), met een 
reden. Uniformiteit zorgt voor herkenbaarheid, en helpt in kader van veiligheid. Jammer genoeg staat dit 
ontwerp niet expliciet in de wegcode en dus is het wettelijk in orde. 
 
Parkeren op stationsplein? 
 
Toelichting telling (cf slide 7) > er zijn voldoende alternatieve plaatsen in de omgeving! Ook al zijn misschien 
niet alle 103 parkeerplaatsen van op slide 7 op korte termijn realiseerbaar, het zijn er ruim voldoende om de 
+- 40 op de Graankaai te compenseren. 
 
Voordelen van parkeren op stationsplein: 2 cf slide 9 
Nadelen van parkeren op stationsplein: 11 cf slide 10 
+ extra strookt niet met visie over gedragswijziging bij (openbare) werken (modal shift) 
+ aandacht voor voetgangers: vooral scholieren (extra kwetsbare groep) 
 
Mobiliteitsplatform meent voldoende en doorslaggevende argumenten aangebracht te hebben waarom 
parkeren op het stationsplein niet wenselijk is en waar er alternatieven zijn. Het is nu aan het bestuur om 
met dit advies rekening te houden en een beslissing te nemen. 
 
Stand van zaken: er werd nog geen formele beslissing genomen. 
 
Timing Zennebrug/Zuidbrug 
 
Geen aanvang voor maart 2020. Conflict over eigendom (voorkooprecht van Infrabel) vertraagt de start van 
de werken. 
 
Aanleg omleiding fietspad achter bibliotheek 
 
Deze week wordt dit opgeleverd. Er komt een nieuwe tijdelijke wegmarkering (plaats voor voetgangers werd 
vergeten, cf laatste slide bij ‘varia’).  
Opmerking: weg voor fietsers rond bibliotheek mag duidelijker worden aangeduid 
+ tijdige communicatie kan veel verkeerde informatie onder burgers (op sociale media) voorkomen!  
  



 

 

2. Toelichting mobiliteitsvisie en beleidsplan huidig stadsbestuur 
 
Cf “Bijlage_verslag platform_10punten_mobiliteit” 
 
DOELSTELLINGEN 
 
1. Meer Hallenaren op de fiets > opstellen fietsbeleidsplan (studiebureau) 
2. Veilige fietsroutes naar school/centrum/thuis 
3. Maximaal inzetten op alternatieven (deelwagensysteem ondersteunen/implementeren, openbaar vervoer) 
4. Grotere impact reguleren verkeersstromen (sluipverkeer weren, nieuwe circulatieplannen) 
5. Veiligere schoolomgevingen: signaleren en laten voelen 
6. Openbare ruimte herwinnen via stopprincipe 
7. Parkeervisie (bewonerskaartenregime) > telling beschikbare plaatsen tov kaarten? Gratis bestaat niet! 
8. Streven naar basismobiliteit (aandacht voor senioren, wandellussen, marktbus) 
9. Veranderingen gedragen door participatie en communicatie > draagvlak vergroten 
10.  Aanpak stationsomgeving: combi-punt met veel gebreken (ontbreken fietspad / hangjongeren / 

busstelplaats) 
 
OP KORTE TERMIJN 
 
• Snelheid remmende maatregelen invoeren 
• Aanpassen parkeerbeleid 
• Aandacht voor de fietsers: stallingen, fietsboxen in woonbuurten, quickwins infrastructuur 
• Aandacht voor de zwakke weggebruiker: wandellussen, wegnemen obstakels 
 
 
Nabespreking: 
- zeer ambitieus plan “voor Halle” > Bram neemt dit mee als een compliment 
- er zullen keuzes gemaakt moeten worden, in functie van budgetten, voorzie voldoende budget > wat zijn 

de prioriteiten? 
- parkeervisie (parkeerkaartenbeleid) > brengt bijkomstig geld binnen 
- vele zaken zijn subsidieerbaar, werd in verleden onderbenut gelaten 

- wanneer komt dit op meerjarenbegroting? > in november 
- ivm parkeervisie: kijk naar buurtgemeenten, meer bepaald SPL (1e kaart betalen, 2e kaart fors meer 

betalen, 3e kaart niet toegestaan) > SPL is inderdaad goeie buur om mee te vergelijken 
- ivm parkeerkaarten: hebben bewoners met een eigen garage wel recht op een (gratis 1e) parkeerkaart? 

Hoe kan dit worden gecontroleerd/bijgehouden?  Wat met mensen met een garage in een woonblok (al 
dan niet eigenaar/huurder) ? 

- imv parkeerkaarten: Dirk gooit met cijfers: een openbare parkeerplaats kost de stad tussen €300 en €500 
per jaar aan onderhoud > gratis bestaat dus niet 

 
3. Varia 
 
- Herinrichting Elisabetpark (omleiding voor fietsers): plaats voor de voetganger? > Ann 
Er werden inderdaad verkeerde markeringen aangebracht, waarbij de volledige breedte werd gebruikt voor 
dubbelrichtingsfietspad. Dit zal worden hersteld. 
 
- Herinrichting kruispunt Nederhembrug (Fons Vandemaelestraat x Willamekaai)? > Mattias 
De dienst mobiliteit heeft hierover een plan uitgewerkt om de missing links en zwakke punten te verbeteren. 
Koen licht toe aan de hand van slides die worden voorgelegd aan college. Opmerking: laat verkeer 
komende van de brug die links Willamekaai inslaat (hoofdbeweging) in de voorrang, met stopstreep voor 
verkeer komende uit Fons Vandemaelestraat. Bijkomend voordeel voor de doorstroming van uitgaand 
verkeer vanop Willamekaai die hier verplicht rechts afslaan. 
 
- Haakstraat werd éénrichting > Koen 
- vervoerregioraad: dienst mobiliteit werd gepakt op snelheid > Koen  
- zebrapad thv uitgang achterkant speelplein joepie mogelijk? > Kevin 
 
Voorstellen agendapunten vergadering 7 oktober 2019: 
Inhoud in functie van opmaak meerjarenbegroting 
 


